
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-4/2015 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 14. 4. 2015 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Pokorná, Tůma, Flemr, 
Baláš, Jelen, Panská, Coufalová, Harbichová, Vomáčko 
Studentská komora (s): Novotný, Omcirk, Pánková, Pecinová, Blažek, Kalkusová 
Omluveni: Janák (a), Česák (s) 
Nepřítomní: / 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Petr, Vindušková, Bunc 
 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání 14. 4. 2015: (14-0-2) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/04/2015: AS UK FTVS schválil Program zasedání 14. 4. 2015. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze dne 10. 3. 2015 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 10. 3. 2015: (18-0-0).  

Usnesení 02/04/2015: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 10. 3. 2015. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka připomněla záležitosti diskutované na kolegiu děkanky (viz zápis z kolegia 

děkanky). Proběhla reakreditace habilitačního řízení v Kinantropologii a proběhne u oboru 

Biomechanika. Děkanka informovala o proběhlé konferenci a nových webových stránkách. 

Bude třeba sestavit evaluační komisi k hodnocení činnosti zaměstnanců. Požádala senátory o 

návrh členů do evaluační komise. 

Senátor Tůma se dotázal na akreditaci Managementu cestovního ruchu s tím, že zaznamenal 

informaci, že se budou odebírat studenti z TVS pro tento obor. Děkanka uvedla, že toto bude 

spadat pod TVS, ale neznamená to, že by se odebírali studenti. Záleží na zájmu o toto 

studium. Je to obor studijního programu TVS a pouze ve formě navazujícího magisterského 

studia. Senátor Zahálka uvedl, že u nás neklesl počet studentů a pouze u UK a VŠCHT bude 

stejná dotace na studenty. 



4. Ekonomické záměry fakulty 

Senátor Jelen přiblížil jednání ekonomické komise. Závěrem je doporučení ekonomické 

komise ke schválení ekonomického záměru fakulty – rozpočtové metodiky UK. Senátor 

Zahálka zdůraznil, že toto je návrh metodiky. V případě souhlasu bude bráno stanovisko, že 

není námitek ke způsobu tvorby rozpočtu. Senátor Omcirk se vyjádřil, že z materiálů vyplývá, 

že je na fakultě 33 zaměstnanců, kteří mají 23 úvazků a zastávají pracovní výkon za 6 úvazků. 

Senátor Vomáčko podotkl, že uvedená čísla jsou ještě více alarmující. Senátor Hojka uvedl, 

že je potřeba udělat kontrolu u konkrétních osob s příslušnými vedoucími kateder. Děkanka se 

vyjádřila, že v tomto směru by měla co nejdříve zahájit svoji činnost evaluační komise. 

Uvedla, že toto vedoucí katedry má vědět a bude na něm, jak posoudí výkon pracovníků. 

Proběhla diskuse ohledně rozpočtové metodiky a časových termínů zavedení výsledků 

evaluace. 

Hlasování o rozpočtové metodice UK FTVS: (18-0-1) 

Usnesení 03/04/2015: AS UK FTVS vyjadřuje kladné stanovisko k rozpočtové metodice UK 

FTVS. 

 

Dále tajemník Zelenka informoval ohledně CŽV, kde je na příkazci, jak získané prostředky 

bude využívat. Na intranetu jsou nové tiskopisy, které je třeba používat namísto dosavadních. 

Podotkl, že stravovací služby na FTVS nejsou odpovídající představám o kvalitě stravování, 

proto je připravován návrh smlouvy s novým nájemcem pro bistro a bufet. Tento návrh bude 

rozeslán a bude diskutován na dalším zasedání AS UK FTVS. Nájemné bude 600 tis. Kč na 

rok místo 200 tis. Kč u současného nájemce. Dále nájemce na své náklady provede 

rekonstrukci a zajistí potřebné vybavení. Nájemce by měl nabídnout výběr jídel do 80 Kč. 

Předseda Heller se zeptal na dobu nájmu. Zde se počítá s 5 roky s možností prodloužit o 

dalších 5 let při neprodlení platby. Senátor Omcirk se zeptal na případ, že se bude stavět 

sportovní kampus. Tajemník uvedl, že toto musí být ve smlouvě ošetřeno. Rekonstrukce se 

týká jen vnitřního bufetu. Proběhla diskuse ohledně nájmu bufetu a bistra. 

 

5. Užívání znaku UK FTVS 

Proděkan Petr se vyjádřil k užívání znaku UK FTVS. Znak byl připraven, ale bylo třeba 

definovat barvy. Redesign se teprve bude realizovat. Otázkou je, zda vydávat znak fakulty a 

nechat si k tomu vypracovat manuál či počkat. Senátor Jelen se dotázal, zda se uvažuje o 

změně znaku. Proděkan uvedl, že znak bude stejný, jen bude přesně definován. Senátor Jelen 

se vyjádřil, že používání znaku by mělo být vymezeno opatřením děkanky. Proběhla diskuse 



ohledně tvorby a používání znaku fakulty. Senátor Zahálka se vyjádřil, že je pro co nejkratší 

realizaci znaku fakulty. 

AS UK FTVS tichým souhlasem podpořil realizaci znaku, nikdo ze senátorů neměl námitky.   

 

6. Projednání a schválení harmonogramu akademického roku 2015/2016 

Proděkanka Vindušková uvedla, že se zúčastnila zasedání studijní komise a uvedla, že některé 

věci jsou zde diskutabilní. Závěrem bylo, že zkrácení zkouškového období se zavádět nebude, 

bude stále do 30.9. Senátor Hojka se za studijní komisi vyjádřil, že zde bude ještě opatření 

děkanky upravující zápis do vyšších ročníků. 

Hlasování o harmonogramu akademického roku 2015/2016: (18-0-0) 

Usnesení 04/04/2015: AS UK FTVS schválil harmonogram akademického roku 2015/2016. 

 

7. Pravidla pro organizaci studia v doktorských studijních programech 

Proděkan Bunc uvedl, že se změnila pravidla pro organizaci studia v doktorských studijních 

programech, a to ve smyslu zpřesnění požadavku na publikační výstupy doktorandů. Nyní je 

podmínka tři publikace s RIV výstupem, přičemž jedna publikace by měla být ve světovém 

jazyce nebo v časopise s impaktovým faktorem. Senátor Hojka uvedl, že výsledek zasedání 

studijní komise je ten, že komise nedoporučuje pravidla ke schválení, má 33 komentářů, které 

proděkanu Buncovi doručí. Senátor Zahálka se vyjádřil, že studijní komise měla poskytnout 

připomínky ostatním senátorům. Proběhla diskuse ohledně pravidel pro organizaci studia 

v doktorských studijních programech. 

 

8. Projednání vnitřních předpisů UK 

Předseda legislativní komise Kaplan seznámil přítomné s jednotlivými návrhy vnitřních 

předpisů UK. Legislativní komise návrhy prostudovala a nemá k návrhům připomínky. 

AS UK FTVS tichým souhlasem schválil návrhy vnitřních předpisů UK. 

 

9. Stav rozpracovanosti organizačního řádu 

Děkanka uvedla, že dnes bylo rozesláno opatření děkanky týkající se organizačního řádu a 

toto opatření přiblížila. Tato podoba organizačního řádu bude ještě diskutována. 

 

10. Doplnění sdělení ke spolupráci s ISA CZECH services s.r.o 

Senátor Kaplan položil otázku proděkanu Petrovi týkající se platnosti smlouvy se společností 

ISA CZECH services s. r. o., která byla podepsána pro akademický rok 2015/2016, přičemž 



ale některé  předměty jsou nabízeny již v letním semestru akademického roku 2014/2015. 

Proděkan Petr odpověděl, že se zatím zpracovává celý program nabízených předmětů, který 

má platit až od nového akademického roku. Fakulta byla ale oslovena, zda lze umožnit 

některé předměty nabídnout i v letním semestru právě probíhajícího akademického roku. Po 

diskusi s katedrou Sportů v přírodě toto bylo umožněno. Senátor Kaplan se dále zeptal, proč 

byla vybrána společnost ISA CZECH services s.r.o. (založena 3.4.2014) a ne ISA 

(International Studies Abroad, založena 1987), která má mimo jiné své zastoupení v Praze. 

Proděkan Petr uvedl, že ISA je organizace sídlící ve Spojených státech amerických. V případě 

zahraničních fakultních aktivit byla navázána spolupráce se společností ISA CZECH services 

s.r.o. Proděkan Petr uvedl, že jednal se zástupcem společnosti ISA CZECH services 

s.r.o. s Dr. Broučkem, přičemž po domluvě byli do programu zahrnuti kromě studentů z USA 

zároveň studenti z Japonska. Ke  spolupráci s ISA CZECH services s. r. o. proběhla v plénu 

diskuse. 

 

11. Informace z AS UK 

Předseda Heller uvedl, že z AS UK přišla informace k dlouhodobějšímu záměru, který byl 

rozeslán. Senátor Zahálka informoval, že je dokončováno připomínkování. Dále se pokračuje 

v připomínkování vysokoškolského zákona.  

 

12. Různé 

Senátor Novotný informoval, že jsou nově stanoveny poplatky za studium, kde došlo ke 

změně, kdy u navazujícího studia jsou na studium pouze dva roky, poté už je třeba studium 

hradit. Děkanka informovala, že se jedná i o studenty, kteří již studují, a toto bude ještě 

diskutováno na kolegiu rektora. 

Děkanka požádala o návrh do evaluační komise. Senátorka Coufalová navrhla senátora Hojku 

a senátor Zahálka navrhl senátora Tůmu. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


